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ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 
ΝΟΜΟΣ  ΑΤΤΙΚΗΣ     ΣΥΝΕ∆ΡΙΑΣΗ: ..13η/2012..  

της ..14ης/05/2012.. 
∆ΗΜΟΣ ∆ΙΟΝΥΣΟΥ  
Ταχ.  ∆/νση : Λ. Μαραθώνος 29 & Αθ. ∆ιάκου 01      
Άγιος Στέφανος      ..Αριθ. Απόφασης: ..107/2012.. 
                        

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 
Από το Πρακτικό της ..14ης/05/2012.. της ..13ης/2012.. Τακτικής συνεδρίασης του 

∆ηµοτικού Συµβουλίου. 
Σήµερα την ..14η Μαΐου 2012.. ηµέρα ..∆ευτέρα.. και ώρα ..18:00.. το ∆ηµοτικό 

Συµβούλιο του ∆ήµου ∆ιονύσου συνήλθε σε Τακτική ∆ηµόσια συνεδρίαση στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του ∆ηµοτικού Καταστήµατος, στο Πολιτιστικό Πνευµατικό Κέντρο της 
∆ηµοτικής Κοινότητας Αγίου Στεφάνου επί της οδού Ευαγγέλου Πεντζερίδη 3, ύστερα από 
την υπ’ αριθ. ..12470/10-05-2012.. που δηµοσιεύθηκε και επιδόθηκε σε κάθε Σύµβουλο 
χωριστά, στον κ. ∆ήµαρχο σύµφωνα µε τις δ/ξεις του άρθ. 67 του Ν.3852/2010 (Νέα 
Αρχιτεκτονική της Αυτοδιοίκησης και της Αποκεντρωµένης ∆ιοίκησης - Πρόγραµµα 
Καλλικράτης), τις διατάξεις του αρθ. 95 «Σύγκληση και λειτουργία του ∆.Σ» και 96 «Τόπος 
συνεδρίασης, απαρτία και λήψη αποφάσεων του ∆.Σ.» του ν. 3463/2006 (∆Κ∆),για 
συζήτηση και λήψη απόφασης στα παρακάτω µοναδικά θέµατα της ηµερήσιας διάταξης: 
 
ΘΕΜΑ 1ο: «Εγγραφή του ∆ήµου ως συνδροµητή στην«ΝΟΜΙΚΗ ΒΑΣΗ ΠΛΗΡΟΦΟΡΙΩΝ 
ΕΠΕ «ΝΟΜΟΤΕΛΕΙΑ»». 
ΘΕΜΑ 2ο: «Καθορισµός   επιδόµατος υπαλλήλων του ∆ήµου µας που ασχολήθηκαν µε τη 
χορήγηση και ανανέωση αδειών διαµονής  υπηκόων τρίτων χωρών κατά το έτος 2011». 
ΘΕΜΑ 3ο: «Έγκριση πρωτοκόλλου Οριστικής παραλαβής του έργου «Κατασκευή οδού 
Αχιλλέως» της ∆. Κ. ∆ιονύσου». 
ΘΕΜΑ 4ο: «∆ιατήρηση της χρήσης ως παιδικές χαρές των υφιστάµενων ελεύθερων 
χώρων του ∆ήµου ∆ιονύσου που δεν έχουν χαρακτηριστεί στο οικείο ρυµοτοµικό σχέδιο 
είτε ως χώροι παιδικής χαράς είτε ως κοινόχρηστοι χώροι». ». Αποσύρθηκε από την 
Πρόσκληση- 
ΘΕΜΑ 5ο: «Α. Έγκριση παράτασης προθεσµίας για την εκτέλεση του έργου «Κατασκευή 
δικτύου ύδρευσης περιοχής «Πάτηµα και Λόφου Ανθέων στην ∆.Κ Άνοιξης». 
Β. « Έγκριση ανακεφαλαιωτικού πίνακα εργασιών του έργου». 
ΘΕΜΑ 6ο: «Έγκριση και παραλαβή της µελέτης: «Έρευνα επιπτώσεων από τη µελλοντική 
λειτουργία των διοδίων στους κόµβους της ΠΑΘΕ στη ΒΑ Αττική. Η περίπτωση του ∆ήµου 
∆ιονύσου». 
ΘΕΜΑ 7ο: «Έγκριση παράτασης προθεσµίας περαίωσης του έργου «ΚΑΤΑΣΚΕΥΗ 
ΠΕΖΟ∆ΡΟΜΙΩΝ (ΚΡΑΣΠΕ∆Α - ΠΛΑΚΟΣΤΡΩΣΗ Λ. ΣΤΑΜΑΤΑΣ)». 
ΘΕΜΑ 8ο:   «Λήψη απόφασης του ∆ηµοτικού Συµβουλίου για τη συµµετοχή του ∆ήµου 
∆ιονύσου στο Ευρωπαϊκό Πρόγραµµα Intelligent Energy-Europe II Programme 2007-
2013». 
ΘΕΜΑ 9ο: «Έγκριση δαπάνης και διάθεση πίστωσης ποσού 3.500 ευρώ για τα βραβεία 
του διαγωνισµού για το Λογότυπο του ∆ήµου ∆ιονύσου». 
ΘΕΜΑ 10ο: «Έγκριση Αντιπυρικού Σχεδιασµού έτους 2012 ».   
 
� ΘΕΜΑ 11ο: «Αναγκαιότητα ενοικίασης κτιρίου για τη µεταστέγαση του ΕΠΑΛ 

Κρυονερίου και του ΙΕΚ Αγίου Στεφάνου-Ορισµός Επιτροπής Εκτίµησης». 
 
ΘΕΜΑ 12ο: «Αναγκαιότητα µεταστέγασης αµαξοστασίου και δηµιουργίας σταθµού 
µεταφόρτωσης απορριµµάτων του ∆ήµου ∆ιονύσου- Ορισµός Επιτροπής Εκτίµησης». 

 
Πριν από την έναρξη της συνεδρίασης ο πρόεδρος διαπίστωσε ότι από τα ..41.. 

µέλη του δηµοτικού συµβουλίου παρόντα  ήταν ..30.. ήτοι: 
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Σηµειώνεται ότι στη συνεδρίαση παρόντες ήταν η πρόεδρος της ∆ηµοτικής Κοινότητας 
Αγίου Στεφάνου κ. Βουτσά Αικατερίνη, ο πρόεδρος της ∆ηµοτικής Κοινότητας Άνοιξης κ. 
Θεοφίλου Σπυρίδων, o  πρόεδρος της ∆ηµοτικής Κοινότητας ∆ροσιάς κ. Ιωαννίδης 
Χαράλαµπος, ο αντιπρόεδρος της ∆ηµοτικής Κοινότητας Ροδόπολης κ. Κόκκαλης 
Εµµανουήλ και ο αντιπρόεδρος της ∆ηµοτικής Κοινότητας Σταµάτας κ. Κόκκαλης 
Γεώργιος. 
 
Οι απόντες ∆ηµοτικοί Σύµβουλοι νοµίµως κληθέντες και εµπροθέσµως δεν παρέστησαν 
στη σηµερινή Συνεδρίαση. 
 
Απουσίες: 
• Ο Πρόεδρος του ∆ηµοτικού Συµβουλίου Νικητόπουλος Ιωάννης  και οι ∆.Σ. κ. κ. 
Γιαννιώτη Ελένη, Κοροβέση Βασιλική (Βάσια), Κοκµοτός Βασίλειος, Πέππα Αγγελική, 
Μπιτάκος Παναγιώτης και Σώκου Ζωή είχαν ειδοποιήσει το προεδρείο για την αδυναµία 
τους να παρευρεθούν στη συνεδρίαση. 

• Ο ∆.Σ. κ. Χιώτης Ηρακλής απουσίαζε κατά τη διάρκεια της συζήτησης των θεµάτων 
6,7,8,9, και 10. 

• Η ∆.Σ. κ. Κατσίγιαννη Σοφία απουσίαζε κατά τη διάρκεια της συζήτησης των θεµάτων 
1 και 2. 

 Προσελεύσεις: 
• Ο ∆.Σ. κ. Σακελλαρίου ∆ιονύσιος προσήλθε στη συνεδρίαση κατά τη διάρκεια των 
ανακοινώσεων. 

• Οι ∆.Σ. κ. κ. Χιώτης Ηρακλής και Μαγγίνα Στέλλα – Σοφία προσήλθαν  στη συνεδρίαση 
κατά τη διάρκεια της συζήτησης του 1ου Θέµατος 

              ΠΑΡΟΝΤΕΣ 
1. ΣΠΗΛΙΩΤΗΣ ΣΠΥΡΙ∆ΩΝ.   
2. ΖΥΓΟΥΝΑΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ. 
3. ΚΟΝΤΑΚΗΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ. 
4. ΚΑΡΑΣΑΡΛΗΣ ΑΝΑΣΤΑΣΙΟΣ. 
5. ΠΕΠΠΑΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ. 
6. ΡΟΪ∆ΗΣ ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ. 
7. ΠΟΤΙ∆ΗΣ ΧΡΗΣΤΟΣ. 
8. ΣΑΡΑΝΤΑΚΗ ΘΕΟ∆ΩΡΑ. 
9. ΚΑΡΥΣΤΙΝΟΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ. 
10. ΚΟΥΡΙ∆ΑΚΗΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ. 
11. ΓΑΡΕΦΑΛΑΚΗΣ ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ.  
12. ΚΑΤΣΙΓΙΑΝΝΗ ΣΟΦΙΑ. 
13. ΛΙΤΣΑΣ ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ.  
14. ΠΑΛΙΓΓΙΝΗΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ. 
15. ΠΑΠΑΒΑΣΙΛΕΙΟΥ ΧΡΗΣΤΟΣ. 
16. ΠΑΠΠΑΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ . 
17. ΤΖΑΝΕΤΗ ΑΓΑΘΗ –ΕΛΛΗ. 
18. ΚΑΝΑΤΣΟΥΛΗΣ ΙΩΑΝΝΗΣ.  
19. ΠΑΣΙΠΟΥΛΑΡΙ∆ΗΣ ΑΒΡΑΑΜ.  
20. ΖΑΜΑΝΗΣ ∆ΙΟΝΥΣΙΟΣ. 
21. ΣΩΤΗΡΙΟΥ ΣΑΚΕΛΛΑΡΙΟΣ. 
22. ΤΑΟΥΞΗ–ΧΡΙΣΤΙΑΝΙ∆Η ΚΑΛΛΙΟΠΗ. 
23. ΊΣΣΑΡΗΣ ΓΡΗΓΟΡΙΟΣ. 
24. ΓΙΑΡΕΝΗΣ ∆ΗΜΗΤΡΙΟΣ. 
25. ΣΤΑΪΚΟΣ  ΘΕΟ∆ΩΡΟΣ Αντιπρόεδρος. 
26. ΤΣΟΥΚΑΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ. 
27. ΠΑΠΑΝΑΓΙΩΤΟΥ ΕΛΕΝΗ (ΛΕΝΑ).     
28. ΚΥΡΙΑΚΟΠΟΥΛΟΣ ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ. 
29. ΜΠΟΥΣΜΠΟΥΡΑΣ ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ . 
30. ΛΟΥΚΑΤΟΣ ΠΑΝΑΓΗΣ. 

             ΑΠΟΝΤΕΣ  
1. ΝΙΚΗΤΟΠΟΥΛΟΣ ΙΩΑΝΝΗΣ, Πρόεδρος. 
2. ΧΙΩΤΗΣ ΗΡΑΚΛΗΣ.  
3. ΣΑΚΕΛΛΑΡΙΟΥ ∆ΙΟΝΥΣΙΟΣ. 
4. ΜΑΓΓΙΝΑ ΣΤΕΛΛΑ – ΣΟΦΙΑ.    
5. ΓΙΑΝΝΙΩΤΗ ΕΛΕΝΗ.  
6. ΦΕΡΜΕΛΗ ΛΥ∆ΙΑ. 
7. ΚΟΡΟΒΕΣΗ ΒΑΣΙΛΙΚΗ (ΒΑΣΙΑ). 
8. ΚΟΚΜΟΤΟΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ. 
9. ΠΕΠΠΑ ΑΓΓΕΛΙΚΗ. 
10. ΜΠΙΤΑΚΟΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ. 
11. ΣΩΚΟΥ ΖΩΗ. 
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•  Η ∆.Σ. κ. Φέρµελη Λυδία προσήλθε  στη συνεδρίαση κατά τη διάρκεια της συζήτησης 
του 12ου Θέµατος 
Αποχωρήσεις 
• Οι ∆.Σ. κ. κ. Πέππας Νικόλαος, Μαγγίνα Στέλλα- Σοφία και Γιαρένης ∆ηµήτριος  
αποχώρησε κατά τη διάρκεια της συζήτησης του 12ου θέµατος. 

• Οι ∆.Σ. κ. κ.  Ποτίδης Χρήστος, Λίτσας Αθανάσιος και Ίσσαρης Γρηγόριος αποχώρησε 
κατά τη διάρκεια της συζήτησης του 3ου θέµατος. 

• Η ∆.Σ. κ. Ταουξή – Χριστιανίδη Καλλιόπη αποχώρησε κατά τη διάρκεια της συζήτησης 
του 7ου θέµατος. 

• Ο ∆.Σ. κ. Τσούκας Παναγιώτης αποχώρησε κατά τη διάρκεια της συζήτησης του 2ου 
θέµατος. 

 
� Ο ∆ήµαρχος κ. Ιωάννης Καλαφατέλης  νοµίµως κληθείς  παρίσταται στη συνεδρίαση. 
� Ο Πρόεδρος του ∆ηµοτικού Συµβουλίου Νικητόπουλος Ιωάννης απουσίαζε και 
προήδρευσε σύµφωνα µε το άρθρο 69 § 2 του Ν. 3852 (Νέα Αρχιτεκτονική της 
Αυτοδιοίκησης και της Αποκεντρωµένης ∆ιοίκησης - Πρόγραµµα Καλλικράτης). 

� Στη συνεδρίαση παραβρέθηκε και η κ. Τσινικάλη Ελένη υπάλληλος του ∆ήµου για την 
τήρηση των πρακτικών. 

� Τα θέµατα 11 και 12 προτάχθηκαν και συζητήθηκαν µετά το 2ο Θέµα. 
 

..Αριθ. Απόφασης: ..107 /2012.. 
 

� ΘΕΜΑ 11ο: «Αναγκαιότητα ενοικίασης κτιρίου για τη µεταστέγαση του ΕΠΑΛ 
Κρυονερίου και του ΙΕΚ Αγίου Στεφάνου-Ορισµός Επιτροπής Εκτίµησης». 

 
Ο Αντιπρόεδρος του ∆.Σ. µετά την εκφώνηση του ..11ου.. θέµατος της ηµερήσιας 

διάταξης έδωσε το λόγο στον αντιδήµαρχο Κοινωνικής Πρόνοιας – Παιδείας Σπηλιώτη 
Σπυρίδωνα για να προβεί στην εισήγηση. 

Ο ∆.Σ. κ Σπηλιώτης Σπυρίδων  ανέπτυξε το θέµα και είπε τα εξής: 
 

Με τα από 30/09/2011 και 07/10/2011 έγγραφά τους το Γυµνάσιο και Λύκειο Αγίου 
Στεφάνου έχουν επισηµάνει τα σηµαντικά προβλήµατα λειτουργίας τους που προκύπτουν 
από την συστέγασή τους µε το ΕΠΑΛ Κρυονερίου και το ΙΕΚ Αγίου Στεφάνου αντίστοιχα, 
τα οποία αφορούν κυρίως προβλήµατα καθαριότητας, κατανάλωσης πετρελαίου κ.α. Το 
πρόβληµα αυτό συµµερίζεται και η ∆ηµοτική Επιτροπή Παιδείας, όπως προκύπτει µε την 
από 07/10/2011 απόφασή τους. Για λόγους, επίσης, εκπαιδευτικούς αναµένεται αύξηση 
τόσο των τµηµάτων όσο και των τοµέων που θα λειτουργήσουν στο ΕΠΑΛ Κρυονερίου το 
σχολικό έτος 2012-2013, όπως προκύπτει από σχετικά έγγραφα τόσο του Λυκείου όσο και 
του ΕΠΑΛ Κρυονερίου. Ανάλογη αύξηση αναµένεται για το Λύκειο και από τον Σύλλογο 
Γονέων και Κηδεµόνων του Γενικού Λυκείου Κρυονερίου, για δε το Γυµνάσιο Αγίου 
Στεφάνου από τον ∆ιευθυντή αυτού κ. Ντόστη. 

Εάν σ’ αυτές τις επείγουσες ανάγκες διευθέτησης του στεγαστικού προβλήµατος 
των παραπάνω εκπαιδευτικών µονάδων συνυπολογισθεί το γεγονός ότι σύµφωνα µε το 
από 23/04/2012 έγγραφο της ∆ιεύθυνσης Τεχνικών Υπηρεσιών του ∆ήµου η 
προγραµµατισµένη κατασκευή κτιρίου για το ΕΠΑΛ Κρυονερίου θα διαρκέσει τουλάχιστον 
για τέσσερα ακόµη χρόνια, γίνεται φανερή η άµεση ανάγκη για την έστω και προσωρινή 
µεταστέγαση του ΕΠΑΛ και του ΙΕΚ σε κτίριο που θα καλύπτει τις ανάγκες των δύο αυτών 
εκπαιδευτικών µονάδων. 

Σύµφωνα µε τα παραπάνω γίνεται φανερό ότι:  
α) λόγω των εκπαιδευτικών, λειτουργικών αναγκών και προβληµάτων εξαιτίας της 

συστέγασης επιβάλλεται τόσο η µεταστέγαση του ΕΠΑΛ Κρυονερίου αλλά και του ΙΕΚ 
Αγίου Στεφάνου σε κτίριο εκτός των κτιρίων που συστεγάζονται µε τα σχετικά σχολεία. Η 
διαπίστωση αυτή γίνεται λόγω της προοπτικής της αύξησης των αιθουσών διδασκαλίας 
κατά δύο (2) τόσο του Γυµνασίου Αγίου Στεφάνου όσο και του Λυκείου Αγίου Στεφάνου. 

β) για τα προσεχή τρία µε τέσσερα έτη δεν θα είναι δυνατό να ολοκληρωθούν οι 
εργασίες για το κτίριο στο Κρυονέρι που προορίζεται για την οριστική στέγαση του ΕΠΑΛ. 
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Κατόπιν τούτων προτείνουµε: 
Την ενοικίαση κτιρίου που να καλύπτει τις κτιριακές ανάγκες τόσο του ΕΠΑΛ όσο και του 
ΙΕΚ. Το κτίριο να ευρίσκεται σε κατάλληλο οικόπεδο και οι χώροι διδασκαλίας να είναι  
- οι αίθουσες διδασκαλίας (11) 
- εργαστήρια πληροφορικής (2) 
- αίθουσα πολλαπλών χρήσεων (1) 

Επιπλέον, για την καλύτερη λειτουργία του σχολείου πρέπει να λειτουργούν και πρόσθετοι 
χώροι όπως: 
- Αίθουσα εργαστηρίου Φυσικών Επιστηµών 
- Αίθουσα βιβλιοθήκης 
- Χώρος Πρώτων Βοηθειών 
- Χώρος WC για ΑΜΕΑ 
- Χώροι για τη διοίκηση (Γραφείο ∆/ντή, Γραφείο Υπ/ντή, Γραφείο εκπ/κών, αποθήκη 

αρχείου, χώρος καθαρίστριας, γενική αποθήκη).  
Επίσης, σύµφωνα µε τις διατάξεις του άρθρου 194 του Νόµου 3463/2006 για ακίνητα που 
µισθώνουν οι ∆ήµοι γίνεται δηµοπρασία, σύµφωνα µε τις διατάξεις του Π.∆. 270/11-
30/3/1981, µετά από εκτίµηση της καταλληλότητας του ακινήτου που γίνεται από ειδική 
επιτροπή. 
 
Για τον ορισµό της επιτροπής εκτίµησης (καταλληλότητας) του κτιρίου (άρθρο 7 Π.∆. 
270/11-30/30/3/1981) αυτή θα αποτελείται από δύο (2) ∆ηµοτικούς Συµβούλους, εκ των 
οποίων ο ένας θα ορισθεί ως Πρόεδρος και έναν (1) Μηχανικό υπάλληλο της Τεχνικής 
Υπηρεσίας, ο οποίος θα ορισθεί από τον κ. ∆ήµαρχο. 
 
Στη συνέχεια το λόγο πήρε ο ∆.Σ. κ. Πασιπουλαρίδης Αβραάµ ως ειδικός αγορητής της 
παράταξης «Αδέσµευτη ∆ηµοτική Κίνηση» και τοποθετήθηκε ως ακολούθως: «Το κτίριο 
που προορίζεται να στεγάσει το ΕΠΑΛ εξ όσων γνωρίζω, παρεχωρήθη από το ∆ηµόσιο 
στην Κοινότητα Κρυονερίου προ 3,5 και πλέον ετών. Εκτοτε µέχρι σήµερα θα έπρεπε να 
έχουν γίνει όλες οι απαραίτητες ενέργειες εκ µέρους της τότε Κοινοτικής Αρχής και της νυν 
∆ηµοτικής ούτως ώστε το κτίριο αυτό σήµερα να είναι λειτουργικό. 
 ∆υστυχώς αυτό εγκαταλείφθηκε, και έρχονται σήµερα αυτοί που το εγκατέλειψαν 
να προτείνουν την ενοικίαση κατάλληλου για σχολείο κτιρίου για 4 χρόνια, αντί πολλών 
εκατοντάδων χιλιάδων ευρώ και µάλιστα εν µέσω περιόδου φτώχειας και ανέχειας, για να 
καλύψουν την ανεπάρκειά τους. 
 ∆εν διστάζουν µάλιστα να µας διαβεβαιώνουν ψευδώς ότι για να βγει η οικοδοµική 
άδεια και να ολοκληρωθεί το έργο ανακαίνισης του κτιρίου που προορίζεται να στεγάσει το 
ΕΠΑΛ, χρειάζεται -ακούστε και θαυµάστε- 4 ολόκληρα χρόνια!  
 Το τραγικότερο όµως όλων είναι ότι ισχυρίζονται ότι το έργο αυτό θα ενταχθεί και 
θα χρηµατοδοτηθεί από το ΕΣΠΑ, καθ' ην στιγµήν το πρόγραµµα αυτό θα πάψει να 
υφίσταται µετά το 2014, που σύµφωνα µε το υπ' αριθ. πρωτ. 10560/23.4.2012 που 
υπογράφεται από τον αρµόδιο Αντιδήµαρχο, το έργο αυτό κατά πάσα πιθανότητα δεν θα 
έχει ούτε καν αρχίσει. 
 Περαιτέρω οι λόγοι που προβάλλονται και αναφέρονται στην εισήγηση ως λόγοι 
που επιβάλλουν την µη συστέγαση των ΕΠΑΛ και ΙΕΚ µε άλλα σχολεία όπως είναι τα 
προβλήµατα καθαριότητος, κατανάλωση πετρελαίου, πιθανολογούµενη αύξηση των 
µαθητών κλπ., δεν είναι απόλυτα τέτοιοι που επιβάλλουν και µάλιστα υπό την παρούσα 
δυσµενέστατη οικονοµική συγκυρία που µαστίζει την χώρα µας, την πληρωµή ενός 
τεράστιου ποσού από τον ∆ήµο για την ενοικίαση κατάλληλου για σχολείο κτιρίου. 
 Πάρα ταύτα, και επειδή το θέµα αυτό αφορά την εκπαίδευση, θα συµφωνήσουµε 
µε την ενοικίαση κτιρίου για 2 το πολύ έτη, υπεραρκετά για µία ∆ηµοτική Αρχή που θα 
βάλει επιτέλους σε πρώτη προτεραιότητα την αξιοποίηση του υπάρχοντος κτιρίου για να 
διεκδικήσει τους αντίστοιχους κρατικούς πόρους και να ολοκληρώσει τις απαραίτητες 
εργασίες αξιοποίησής του. 
 Όσον αφορά για τον ορισµό της Επιτροπής εκτίµησης του κτιρίου, αυτή δεν µπορεί 
ούτε έχει νόηµα να οριστεί σήµερα, αφού δεν αποτελεί αντικείµενο του σηµερινού θέµατος 
και δεν έχουν εξευρεθεί κατάλληλα κτίρια τα οποία θα πρέπει να εκτιµηθούν. 
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 Αντ’ αυτής προτείνουµε να συσταθεί επταµελής Επιτροπής έρευνας και εξεύρεσης 
κατάλληλων κτιρίων, τα τρία µέλη της οποίας για λόγους διαφάνειας να οριστούν από τις 
τρεις παρατάξεις της µειοψηφίας. Έργο της Επιτροπής αυτής θα είναι η εξεύρεση 
κατάλληλων κτιρίων και η υποβολή σχετικής εισήγησης στο αρµόδιο ∆ηµοτικό Συµβούλιο. 
 Σηµειώνω ότι η εν λόγω Επιτροπή µπορεί να είναι επταµελής. ∆εν απαγορεύεται 
από κανέναν νόµο. Εάν η πιο πάνω πρότασή µας δεν γίνει δεκτή, θα ψηφίσουµε λευκό». 
  
Τέλος το λόγο πήρε ο ∆ήµαρχος κ. Καλαφατέλης Ιωάννης και συµφώνησε  όσον αφορά τη 
µίσθωση του χώρου αντί για 4 χρόνια να είναι 2 και η Επιτροπή να είναι  7µελή. 
      Μέλη της Επιτροπής προτείνονται οι ∆ηµοτικοί Σύµβουλοι: 
Σακελλαρίου ∆ιονύσιος, Καρυστινός Νικόλαος, Καρασαρλής Αναστάσιος Κανατσούλης 
Ιωάννης, Σωτηρίου Σακελλάριος, Κουριδάκης Κωνσταντίνος καθώς η κ. Παπαπαναγιώτου 
Ελένη 
                     
 Το ∆ηµοτικό Συµβούλιο αφού έλαβε υπόψη: 
� Την εισήγηση. 
� Τις διατάξεις των άρθρων 65 και 67 του Ν. 3852/2010 (Νέα Αρχιτεκτονική της 

Αυτοδιοίκησης και της Αποκεντρωµένης ∆ιοίκησης - Πρόγραµµα Καλλικράτης.) 
� Τις διατάξεις του άρθρου 93 του Ν. 3463/2006 (Κ. ∆. Κ) (ΦΕΚ 114/8-6-2006, τεύχος 

Α΄) «Κύρωση του Κώδικα ∆ήµων και Κοινοτήτων». 
� Το 358/30-09-2011 έγγραφο του Γυµνασίου Αγίου Στεφάνου 
� Την  31713/07-10-2011 Πράξη 12 του Συλλόγου Καθηγητών του Γενικού Λυκείου 

Αγίου Στεφάνου 
� Την 10/2011/07-10-2011 Απόφαση της ∆ηµοτικής Επιτροπής Παιδείας. 
� Το 295/25-10-2011 Έγγραφο του Γενικού Λυκείου Κρυονερίου. 
� Το 297/31-10-2011 Έγγραφο του Γενικού Λυκείου Κρυονερίου. 
� Το 1269 Φ. 03-11-2011 Έγγραφο του ΕΠΑΛ Κρυονερίου. 
� Το  1374 Φ. 28-11-2011 Έγγραφο του ΕΠΑΛ Κρυονερίου. 
� Το  1547/16-11-2009 Έγγραφο του ΕΠΑΛ Κρυονερίου. 
� Το 1269 Φ. 03-11-2011 Έγγραφο του ΕΠΑΛ Κρυονερίου. 
� 45 Φ. 25-01-2012 Έγγραφο του ΕΠΑΛ Κρυονερίου. 
� Το  540 Φ.2. 17-04-2012 Έγγραφο του ΕΠΑΛ Κρυονερίου. 
� Ο Πίνακας του Συλλόγου Γονέων και Κηδεµόνων του Λυκείου Κρυονερίου. 
� Το 680/20-04-2012 Έγγραφο του Γυµνασίου Αγίου Στεφάνου. 
� Το 10560/23-04-2012 Έγγραφο της ∆/νσης Τεχνικών Υπηρεσιών του ∆ήµου 

∆ιονύσου 
� Τις τοποθετήσεις των ∆ηµοτικών Συµβούλων (Λεπτοµέρειες στα 

αποµαγνητοφωνηµένα πρακτικά).                            
 

   Α   Π  Ο  Φ  Α  Σ  Ι  Ζ  Ε  Ι Κ Α Τ Α Π Λ Ε Ι Ο Ψ Η Φ Ι Α 
(ΜΕ  ΨΗΦΟΥΣ 30 ΥΠΕΡ και  2  ΚΑΤΑ)  

Μειοψηφούντων των ∆. Σ. κ. κ. Ταουξή Χριστιανίδη Καλλιόπης και Λουκάτου 
Παναγή για τους λόγους που αναλυτικά καταγράφηκαν στα αποµαγνητοφωνηµένα 
πρακτικά. 

 
1. Εγκρίνει  την ενοικίαση κτιρίου που να καλύπτει τις κτιριακές ανάγκες τόσο του ΕΠΑΛ 
Κρυονερίου όσο και του ΙΕΚ Αγίου Στεφάνου για ∆ύο (2) έτη. Το κτίριο να ευρίσκεται σε 
κατάλληλο οικόπεδο και οι χώροι διδασκαλίας να είναι  
- οι αίθουσες διδασκαλίας (11) 
- εργαστήρια πληροφορικής (2) 
- αίθουσα πολλαπλών χρήσεων (1) 

Επιπλέον, για την καλύτερη λειτουργία του σχολείου πρέπει να λειτουργούν και πρόσθετοι 
χώροι όπως: 
- Αίθουσα εργαστηρίου Φυσικών Επιστηµών 
- Αίθουσα βιβλιοθήκης 
- Χώρος Πρώτων Βοηθειών 
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- Χώρος WC για ΑΜΕΑ 
- Χώροι για τη διοίκηση (Γραφείο ∆/ντή, Γραφείο Υπ/ντή, Γραφείο εκπ/κών, αποθήκη 

αρχείου, χώρος καθαρίστριας, γενική αποθήκη). 
  Και  

2. Ορίζει επταµελή (7µελή) Επιτροπή εξεύρεσης και εκτίµησης των  κατάλληλων 
κτιρίων για τη µεταστέγαση του ΕΠΑΛ Κρυονερίου και του ΙΕΚ Αγίου Στεφάνου  ως 
κατωτέρω:  

Τακτικά µέλη ∆.Σ. 
1.  Σακελλαρίου ∆ιονύσιος. 
 2. Καρυστινός Νικόλαος. 
 3. Καρασαρλής Αναστάσιος. 
 4. Κανατσούλης Ιωάννης.  
 5. Σωτηρίου Σακελλάριος. 
 6. Κουριδάκης Κωνσταντίνος. 
 7. Παπαπαναγιώτου Ελένη 
 
Αναπληρωµατικά µέλη ∆.Σ. 
1. Γαρεφαλλάκης Εµµανουήλ 
2. Παππάς Νικόλαος και 
3. Κοκµοτός Βασίλειος. 

 
Η απόφαση αυτή να αναρτηθεί στο διαδικτυακό τόπο του προγράµµατος «∆ιαύγεια». 

 
Αφού αναγνώσθηκε το πρακτικό αυτό υπογράφεται ως ακολούθως: 

Ο ΠΡΟΕ∆ΡΕΥΩΝ ΑΝΤΙΠΡΟΕ∆ΡΟΣ     ΤΑ  ΜΕΛΗ              
ΣΤΑΪΚΟΣ ΘΕΟ∆ΩΡΟΣ                                  ΣΠΗΛΙΩΤΗΣ ΣΠΥΡΙ∆ΩΝ. 
 ΖΥΓΟΥΝΑΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ. 

ΚΟΝΤΑΚΗΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ. 
ΧΙΩΤΗΣ ΗΡΑΚΛΗΣ. 
ΚΑΡΑΣΑΡΛΗΣ ΑΝΑΣΤΑΣΙΟΣ. 
ΠΕΠΠΑΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ. 
ΡΟΪ∆ΗΣ ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ. 
ΠΟΤΙ∆ΗΣ ΧΡΗΣΤΟΣ. 
ΣΑΚΕΛΛΑΡΙΟΥ ∆ΙΟΝΥΣΙΟΣ. 
ΣΑΡΑΝΤΑΚΗ ΘΕΟ∆ΩΡΑ. 
ΚΑΡΥΣΤΙΝΟΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ. 
ΚΟΥΡΙ∆ΑΚΗΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ. 
ΜΑΓΓΙΝΑ ΣΤΕΛΛΑ – ΣΟΦΙΑ. 
ΓΑΡΕΦΑΛΑΚΗΣ ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ. 
ΚΑΤΣΙΓΙΑΝΝΗ ΣΟΦΙΑ. 
ΛΙΤΣΑΣ ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ. 
ΠΑΛΙΓΓΙΝΗΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ. 
ΠΑΠΑΒΑΣΙΛΕΙΟΥ ΧΡΗΣΤΟΣ. 
ΠΑΠΠΑΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ. 
ΤΖΑΝΕΤΗ ΑΓΑΘΗ –ΕΛΛΗ. 
ΚΑΝΑΤΣΟΥΛΗΣ ΙΩΑΝΝΗΣ. 
ΠΑΣΙΠΟΥΛΑΡΙ∆ΗΣ ΑΒΡΑΑΜ. 
ΖΑΜΑΝΗΣ ∆ΙΟΝΥΣΙΟΣ. 
ΣΩΤΗΡΙΟΥ ΣΑΚΕΛΛΑΡΙΟΣ. 
ΤΑΟΥΞΗ – ΧΡΙΣΤΙΑΝΙ∆Η ΚΑΛΛΙΟΠΗ. 
ΙΣΣΑΡΗΣ ΓΡΗΓΟΡΙΟΣ. 
ΓΙΑΡΕΝΗΣ ∆ΗΜΗΤΡΙΟΣ. 

       ΠΑΠΑΠΑΝΑΓΙΩΤΟΥ ΕΛΕΝΗ (ΛΕΝΑ). 
       ΚΥΡΙΑΚΟΠΟΥΛΟΣ ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ. 
       ΜΠΟΥΣΜΠΟΥΡΑΣ ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ. 
       ΛΟΥΚΑΤΟΣ ΠΑΝΑΓΗΣ.      
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Ακριβές Αντίγραφο 

Άγιος Στέφανος 23/05/2012 
Ο Προεδρεύων Αντιπρόεδρος του ∆.Σ. 

 
 
 

Στάϊκος Θεόδωρος 
 
 
 
Σχέδιο 
Φάκελος Αποφάσεων ∆.Σ. 
- Κοινοποίηση 
- ∆ηµοτικούς Συµβούλους, µέλη της Επιτροπής. 
Εσωτερική ∆ιανοµή 
- Γραφείο ∆ηµάρχου. 
- Γραφείο Προέδρου ∆ηµοτικού Συµβουλίου. 
- Αντιδήµαρχο Κοινωνικής Πρόνοιας –Παιδείας κ. Σπηλιώτη Σπυρίδωνα. 
-∆/νση Τεχνικών Υπηρεσιών. 
-Αυτοτελές Τµήµα Κοινωνικής Πρόνοιας –Παιδείας 
 
 


